



مؤسسات ثقافية فلسطينية: دعوة للتحرك موجهة للفنانين والفنانات في العالم

نحن الفنانون الفلسطينيون والمؤسسات الفنية الثقافية الفلسطينية ندعو الفنانين والفنانات والمؤسسات الثقافية والفنية في العالم إلى التحرك الفوري لوقف المجازر وجرائم الحرب التي يرتكبها الاحتلال الاسرائيلي في غزة، والتي تتمثل في قيام الاحتلال عن سبق إصرار وترصد في قصف العائلات بالقنابل متسبباً باستشهاد 219 فلسطيني/ة من بينهم 63 طفلاً، و36 سيدة، و16 مسناً، وجرح أكثر من 1530 من الأطفال والنساء والرجال حتى وقت صدور هذا البيان. والعمل الفوري على وقف التهجير القسري لأهالي القدس والتي كان آخرها سعي الاحتلال لطرد 28 عائلة فلسطينية من بيوتهم في حي الشيخ جراح، وإحلال مستوطنين فاشيين مكانهم. ووضع حد لاعتداء الاحتلال ومستوطنيه على المصلين المسلمين والمسيحيين ومنعهم من الوصول إلى الأماكن الدينية، وهجماتهم المستمرة على المسجد الأقصى. وإطلاق سراح المعتقلين الذي قام الاحتلال الإسرائيلي خلال الأسابيع القليلة الماضية باعتقالهم إثر مشاركتهم في المظاهرات التي عمت كافة أرجاء فلسطين احتجاجاً على عدوان الاحتلال الممنهج والمستمر.

كي لا يفلت الاحتلال الإسرائيلي من العقاب على جرائمه الفاضحة ضد الإنسانية، ندعو الفنانين والفنانات في العالم إلى مقاطعة إسرائيل ورفض التطبيع الرسمي وغير الرسمي معها، والطلب من متابعيكم ومعجبيكم التحرك بمقاطعة إسرائيل ومنتجاتها. فأنتم تستطيعون أن تؤثروا على قاعدة واسعة من الجماهير من خلال اتخاذ موقف واضح مع العدالة وحقوق الإنسان من أجل وضع حد لهذه الفظائع.

نطالبكم بالتضامن معنا ومساندتنا في سعينا لإنهاء الاحتلال الاسرائيلي الكولونيالي العنصري ونيل الحرية. طالبوا حكوماتكم بفرض عقوبات على اسرائيل وفصح جرائمها ضد شعبنا، ومقاطعة المنتجات الاسرائيلية، ووضع حد للتطبيع مع المحتل بكافة أشكاله.

يمكنكم أيضاً مشاركة مجموعة الهاشتاغ أدناه على وسائل الإعلام الاجتماعي الخاصة بكم، وإطلاق مسيرات ومظاهرات تطالب بحرية فلسطين.

[savesheikhjarrah#](https://www.instagram.com/savesheikhjarrah/)

[GenocideinGaza#](https://www.instagram.com/GenocideinGaza/)



مؤسسات ثقافية فلسطينية: دعوة للتحرك موجهة للفنانين والفنانات في العالم

[GazaUnderAttack#](#)

[Gaza_Under_Attack#](#)



CALLING ON ARTISTS OF THE WORLD TO TAKE ACTION

We, Palestinian artists and arts organizations, strongly condemn the massacres perpetrated by the Israeli army against innocent civilians in Gaza. Israel intentionally targets inhabited private homes with its bombs killing and injuring hundreds of children, women, and men. This targeting is a blatant war crime, for which Israel should be held accountable.

We also condemn the Israeli authority's attempts throughout the holy month of Ramadan to ban worshipers from the most sacred of their shrines, the Aqsa Mosque in Jerusalem. Moslems were deliberately shot at and teargassed while praying. The same attempts happened against Christians while struggling to reach the Holy Sepulcher to take part in the mass and celebrations of Easter. Israeli authorities are also continuing their bid to uproot twenty-eight families from their homes in the Sheikh Jarrah neighborhood of Jerusalem and instill fascist settlers in their place. During the last few weeks, Israeli authorities arrested thousands of young Palestinians from peaceful demonstrations. Israel should not be able to get away with its flagrant crimes against humanity.

We call on artists and arts organizations of the world to take immediate action to curb Israel. Demand that Israel stops the war on Gaza, ends its attempts to evict Sheikh Jarrah, halts its attacks on the Aqsa mosque, gives free passage to all Palestinians to their holy sites, and free all prisoners.

We call on you, artists of the world, to boycott Israel and ask your fans and followers to take action and reject Israeli products. Artists have the power to help end this atrocity by taking a stand for justice and human rights. We ask for your solidarity and support to end the Israeli occupation. Petition your governments to impose sanctions on Israel and expose their crimes against our people.

You can also share these hashtags on your social media, lobby your MPs, and march for justice in Palestine.

**#SAVESHEIKHJARRAH
#GENOCIDEINGAZA
#GAZAUNDERATTACK
#GAZA_UNDER_ATTACK**